
Grundejerforeningen  
Kalvehave Færgegaard 

 
Referat af bestyrelsesmøde 

d. 22. april 2019 
 
 
Til stede: Martin Sønderholm, Alex Jensen, Peter Hofman-Bang, Peter Tygesen og 
Dorte Nielsen 
 
Dagsorden: 
1: Generalforsamlingens dagsorden og planlægning. 
2: Vedligeholdelse af foreningens arealer  
3: Eventuelt 
 
 
1. Generalforsamlingens dagsorden og planlægning. 
A. Forslag til ordstyrer.  

Bestyrelsen vil præsentere en kandidat. 
 
B. Bestyrelsens beretning jvf tilsendt udkast.  
Beretningen blev klargjort til udsendelse til medlemmerne.  
 
C. Revideret regnskab.  
Se indkaldelsen til generalforsamlingen. 
 
D. Restancer.  
Tre medlemmer er i restance; der er udsendt rykkere. Bestyrelsen gør opmærksom 
på vedtægternes §5, stk. 5, hvoraf det fremgår, at ”Er restancen ikke betalt senest 
8 dage før en generalforsamling, fortabes retten til at deltage i denne 
generalforsamling samt valgbarheden.” 
 
E. Budget.  
Se indkaldelsen til generalforsamlingen. 
 
F. Indkomne forslag.  
Se indkaldelsen til generalforsamlingen. 
 
G. Valg til bestyrelse og suppleanter.  
Martin Sønderholms formandsperiode udløber og han genopstiller ikke. Peter 
Hofman-Bangs periode udløber; han opstiller til formandsposten. Alex Jensen og 
Peter Tygesen er ikke på valg. Martin opstiller som menigt bestyrelsesmedlem. 
Dorte Nielsen genopstiller til bestyrelsen.  
Derudover skal vælges to bestyrelsessuppleanter; Stina Fussing genopstiller. 
Bestyrelsen vil præsentere en kandidat til den anden post.  
Posterne som intern revisorer er ikke på valg, det gælder heller ikke 
revisorsuppleantposten.  
 
G. Eventuelt 



Stina vil under eventuelt fremsætte forslag om gendannelse af et brolaug. 
 
 

2. Vedligeholdelse af foreningens arealer 
A. Dræn.  
Alex orienterede; der er fortsat fremgang med kortlægningen af foreningens 
dræn. Samarbejdet med Vordingborg Kommune har ført til fornyede eftersøgning 
med kontrastvæske og udgravninger. 
 
B. Veje. 
 Alex orienterede at vejlauget følger planen for vedligeholdelsen. I næste 
budgetperiode vil der være fokus på forstærkelse af Birkevej med stabilgrus. 
 
C. Høslæt.  
Formanden tager kontakt til Stendyssegaard Maskinstation vedrørende den 
indgåede aftale om slåning af engen i år, første gang i juni. En lokal 
hesteopdrætter laver høslæt på engen i løbet af maj. 
 
D. Udsigtskiler 
Formanden har skrevet til et medlem, der uretmæssigt har beskåret den oprettede 
udsigtskile. 

 
3. Eventuelt 
Grundejerforeningen er repræsenteret i det nyetablerede Havneudvalg ved Alex, som 
har deltaget i udvalgets første, orienterende møde.  
 
 
 


